
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 16. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR, z. s.  
 

Přítomni: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, p. Michna, Mgr. Pokorná, p. Véber, p. Baroch,  
Hosté: sl. Krejčová 
Omluveni: p. Kropáček, sl. Slezáková, p. Mikulčík, p. Musil, p Hůla, p. Strmiska, p. Lhotka 
Neomluveni: p. Havelka 
 
Pro neusnášení schopnost byl v souladu s ust. čl. VIII odst. 3 stanov začátek posunut o 30 minut. 
 
V 09.35 hodin přivítal p. Kožený všechny přítomné a zahájil 16. zasedání a konstatoval, že jsem usnášení 
schopni, neboť se dostavil v mezičase pan. Baroch. 
 
Přednesl navržený program: 
 
 
Navržený program 

1. Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola usnášeníschopnosti, volba návrhové 
komise, pracovního předsednictva, zapisovatelky a ověřovatele zápisu 

2. Zpráva předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 15. zasedání VV AVZO TSČ ČR a o kontrole 
plnění úkolů usnesení VV 

3.   Rozpočet na rok 2023 a plnění rozpočtu za rok 2022 k 21.10.2022 
4.   Návrh na zrušení p.s., zpráva o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
5.   Plán předsednictva a Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
6.   Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění nedostatků zjištěných kontrolní 

komisí AVZO TSČ ČR 
7. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 
8. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 
9. Různé, diskuze 
10. Přijetí usnesení 16. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
11. Závěr 

 

Hlasování o schválení programu:  

Pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. Schváleno. 

 

Pracovní komise: 

1. Návrhová komise: Miroslav Véber, Denisa Pokorná 
2. Pracovní předsednictvo:   JUDr. Vítězslav Krabička,  Tomáš Kožený 
3. Zapisovatelka:   Ivana Krejčová 
4. Ověřovatel zápisu:  Jaromír Remža 

 

Pro:  8 Proti: 0 Zdržel se: 0. Schváleno. 



2. Zpráva předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 15. zasedání VV AVZO TSČ ČR a o 
kontrole plnění úkolů usnesení VV 

JUDr. Krabička navrhuje, aby se krajští koordinátoři, kteří ze zdravotních důvodů nemohou zúčastňovat 
zasedání VV, aby se sami rozhodli, zda setrvat ve funkci příp. přenechat funkci KK tomu, kdo je schopen a 
ochoten zastupovat p.s. v kraji na zasedání nejvyššího orgánu mezi sjezdy. 

K úkolům z minulého zasedání VV ze dne 4.6.2022 v Kutné Hoře. 

a) Inventura ve zbrojní dílně dosud nebyla provedena, mělo by být provedeno do konce tohoto roku a to 
předsedkyní RS. Dosud se nepodařilo domluvit termín, který by nebyl odvolán p. Havelkou. 

b) Provedení nových voleb statutárních orgánů v jednotlivých p.s. po době 5-ti let. Dosud nebylo všude 
provedeno, ačkoliv tato p.s. i jejich krajští koordinátoři dosud toto nezajistili. Úkony provedené po 
ukončení 5ti leté lhůty jsou neúčinné a lze prohlásit je jako neplatné. Z našich stanov nelze provést 
žádnou sankci, pokud volba neproběhla. Nejvíce takových p.s. je v Plzeňském kraji. 

c) Provedení kontroly konání členských schůzí jednotlivých p.s. – z důvodu opatření Covid 19 nebyly 
v minulých letech členské schůze konány. Podle stanov je povinnost jednou ročně konat členskou 
schůzi p.s. – Úkol pro krajské koordinátory a sekretariát: vyzvat a zkontrolovat, popř. pomoci 
s konáním členských schůzí za rok 2022  

d) Provedení kontroly názvů jednotlivých p.s. – dosud neprovedeno u všech p.s. 
e) Připomínky ke stanovám. Dosud doručeny 2 připomínky. Je nutno tyto připomínky zasílat, aby se 

mohly připravit k projednání sjezdu. 
f) Nákup elektronických terčů a tabletů pro p.s. Chrastava a p.s. Horní Cerekev, vždy ve výši 600.000Kč 
g) Byl konán Aktiv v Kutné Hoře. Kde jsme projednávali jako minulost AVZO, tak další postup pro rozvoj 

v dalších letech. Byla malá účast, kdy se zúčastnilo pouze 12 členů AVZO mimo členy VV. 
h) Informace o likvidacích p.s., a to o historii ukončení činnosti jednotlivých p.s. po roce 1990  
i) Informoval o vyplacení odměny pro krajské koordinátory na činnost v roce 2022. 
j) Informoval o rozdělení financí do bank - 5 různých účtů, z toho 4 úročených 
k) Informoval o podání žádostí o přidělení dotací od státu, kdy na většinu si náš z.s. nedosáhne. Uvedl i 

důvody. Jediný dotační program je v rámci POKOS  Ministerstva obrany na střelecké soutěže, ale i na 
soustředění, tábory nebo STO. Požádáno o 10 střeleckých soutěží. AVZO jako z.s. z toho nedostane 
žádné peníze. Jednotlivé p.s., které dotaci obdrží se musí podílet částkou min. 30%. 

l) Jednotlivá p.s. si mohou požádat o přidělení dotací v rámci svých obcí, krajů, či NSA a i POKOSu sami. 
Na požádání jim bude podána metodická pomoc.  

m) Informoval o práci sekretariátu a dohledávání plateb odvodů čl. příspěvků. 
n) Informoval o spolupráci s odděleními pro zbraně krajská ředitelství u Policie ČR, kdy byla vyhledána 

jedna  zbraň, a dále v rámci likvidace p.s. Prostějov, kde byly zbraně. Náš hlavní spolek nemá zbrojní 
licenci ani odpovídající trezory. Zbraně byly prodány nebo dány do zápůjčky p.s. Střelci Teplice. 

o) Dále informoval o probíhajících likvidacích. A dále i o minulých likvidacích, a zrušením p.s. před rokem 
2014.  

p) Předsednictvo projednávalo činnost RDM, kdy se zúčastnilo i STO v Mlýnkách. Poděkoval p. Remžovi a 
p. Kropáčkovi za jeho přípravu a organizaci. 

q) Bude připravena inventura z.s. za rok 2022. 
r) Informoval o provedení kontroly účetnictví ze strany KK. 
s) Informoval o povinnosti p.s. od 1.1.2023 mít zřízenu datovou schránku. Všechny zprávy od státních 

institucí tam bude zasílány a odesílány pouze jejím prostřednictvím. Jiný způsob podání nebude 
možný. Po 10 dnech po doručení do schránky bude tato zpráva považována za doručenou tzv. fikcí. 
Bude připravena ze strany předsedy spolku příslušná metodika. Hesla chodí poštou z Českých 
Budějovic, kde bude název a heslo přidělené datové schránky. Ročně se posílá datovkou min. daňové 
přiznání, pokud se podává. Dále Výkaz zisků a ztrát na Městský soud v Praze, informace od Policie u 
držitelů zbrojních licencí a majitelů střelnic. Žádosti o dotace. Krajští koordinátoři s tím budou muset 
některým p.s. pomoci.  

t) Dále se předsednictvo dne 11.12.2022 zabývalo navýšením prostředků pro RDM a RS v návrhu 
rozpočtu na rok 2023, který byl členům VV zaslán s pozvánkou na dnešní zasedání. 

u) Předsednictvo dále projednávalo o pohledávkách AVZO. Zejména se jedná o: Havelku ml., z.s. Nová 
Bystřice a jedna exekuce p. Pilský. A dále jsou z nájmu ze Šumperku projednávány v rámci exekuce 



ještě další pohledávky, které nebyly dřív ihned ze strany předsedy a předsednictva před rokem 2014 
řešeny. 

v) Dále je veden jedna soudní spor podaný pí. Jílkovou proti našemu z.s. pro ukončení jejího členství a 
dále stejnou žalobu za p.s. Kalibr také podanou pí. Jílkovou. 

Dotaz p. Michny: I ty p.s. které mají např. 4 členy musí mít datovou schránku? I když dosud to šlo e-
mailem? 

Odpověď JUDr. Krabičky – všechny p.s., které si sami datovou schránku nezřídí do 1.1.2023 budou mít 
automaticky datovou schránku zřízeny státem. 

Dotaz Mgr. Pokorné: Je znám věkový průměr předsedů p.s. 

Odpověď: Lze jej zjistit ze spolkového rejstříku, ale není to hledisko, které bychom sledovali. Podle znalostí 
krajských koordinátorů je věkový průměr hodně vysoký.  

 

3. Rozpočet na rok 2023 a plnění rozpočtu za rok 2022 k 21.10.2022 
 

Plnění rozpočtu byla všem zaslána tabulka k 21.10.2022 s přehledem. Kdy největší výdaj je nákup 2 sad 
„elektronických“ terčů. 
Informace – v rámci podaného trestního oznámení za AVZO, kdy byl vznesen dotaz na schodkový rozpočet. Tak 
od té doby se schodek vykrývá z fondu likvidace, aby plán rozpočtu a plnění rozpočtu byly vyrovnané. 
 
Dále informoval o rozpočtu na rok 2023, kde byl podán návrh na zvýšení o 15.000Kč ve výdajích pro obě rady a 
dále toto opět bude pokryto příjmy z fondu likvidace. 

 
 

4. Návrh na zrušení p.s., zpráva o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
 

JUDr. Krabička opětovně informoval o žádostech na zrušení p.s. s likvidací. Uvedl jejich IČ a 49939785, 
05657091 a 47491426 (ZálesákŽdánice, p.s. AVZO Hodonín a p.s. AVZO Moravská Třebová) 
Dále probíhají likvidace podané v minulých letech. 
Informoval i o 190 p.s. o kterých nic nevíme. I prostudováním starých složek z Kutné Hory se nepodařilo 
dohledat většinu p.s. Byla provedena snaha kontaktovat i starosty obcí či rodinu bývalých předsedů.  
Informoval o seznamu, které poslal nedávno p. Michna, kde je i velké množství p.s., které nejsou naše, nemají 
přidělené IČO. P. Michna informoval o výsledku svého prostudování tohoto seznamu. Informoval o p.s. 
Darkovičky IČ:71223355, kdy je sám předseda, který se zabývá pouze dětmi a navrhuje zrušení p.s. s likvidací.  
p. Michna byl upozorněn JUDr. Krabičkou, že jako krajský koordinátor může navrhnout toto p.s. k likvidaci, ale 
je nutné znát jejich činnost. 
p. Michna uvedl, že byla zrušena Chovatelská kniha psů a některé bývalé p.s. se snaží u nás opět pracovat, ale 
pod IČO z.s. 
 
Dotaz Mgr. Pokorné. 
Kemp ve Zdíchově, je jí divné, že tam nebyl žádný zisk z likvidace. 
 
JUDr. Krabička uvedl historii toto p.s. 
 
Proběhal diskuse o některých zrušených p.s. 
 

5. Plán předsednictva a Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
 
JUDr. Krabička přednesl plán práce předsednictva VV na rok 2023. Plán jednání VV na rok 2023 na dny 3.6.2023 
a 11.11.2023. Tedy dvě jednání předsednictva budou ve dnech 2.6.2023 a 10.11.2023 a další termíny budou 



upřesněny. Příští zasedání předsednictva budu v rámci konání Mistrovství republiky ve vzduchových zbraní – 
datum a čas bude určen podle místa a konání MČR. 
 
 
 
 

6. Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění nedostatků zjištěných kontrolní 
komisí AVZO TSČ ČR 

 
Sl. Krejčová přednesla zprávu KK. JUDr. Krabička přednesl vyjádření předsedy. Nejednalo se o závažná porušení. 
 
 

7. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 
 

p. Kožený přednesl zprávu předsedkyně RS, kdy tato je omluvena, neboť má službu (zaměstnání).  
Dále byla doplněna informace předsedkyně RS, že „elektronických“ terčů zapůjčených do Chomutova, že tyto 
v rámci činnosti RS budou v měsíci lednu 2023 zapůjčeny p. Měchurovi ze Středočeského kraje na závody. 
 
p. Remža přednesl zprávu p. Kropáčka za RDM. Kdy mimo popisu činnosti uvedl, že p. Kropáček na STO 2022 
potvrdil, že bude vykonávat funkci až do dalšího sjezdu. 
 

8. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 
 
p. Kožený přednesl zprávu sl. Slezákové o činnosti v Ústeckém kraji. 
 
11:55 hodin – omluvil se z dalšího jednání VV. Kdy za chvíli musí být na střelnici v Chebu. A rozloučil se.  
 
JUDr. Krabička přednesl zprávu za Jihomoravský kraj a za p. Strmisku zprávu za Zlínský kraj, který mimo jiné 
poděkoval za metodickou pomoc p. Vébrovi ze sekretariátu z.s. 
 
Za Plzeňský kraj přednesl svoji zprávu p. Baroch. Předložil zprávu o proběhlé volbě nového koordinátora za 
Plzeňský kraj z roku 2020, kde byl opětovně zvolen p. Baroch. Položil otázku, zda-li by se zorganizoval sraz 
střelců ve Spáleném poříčí, zda lze na nákup občerstvení použít peníze z krajské pokladny. JUDr. Krabička jej 
upozornil, že je nutné podat písemnou žádost. Informoval o situaci v p.s. Vejprnice. Navrhl, že MČR 
z malorážných puškách byl měl zájem p. Paikrt z p.s. Pňovany. 
 
Mgr. Pokorná přednesla zprávu za Královéhradecký kraj a za Pardubický kraj. Navrhla podporu zejména 
střeleckých klubů, např. nákupem zlevněných nábojů. 
 
p. Michna přednesl zprávu za Moravskoslezský kraj. Uvedl, že u dvou p.s. zemřeli jeho předsedové. Přednesl 
dotazy p.s. v kraji. Informoval, že informace o činnosti Moravskoslezského kraje jsou průběžně zadávány na 
www stránky z.s. Informoval o vrácení se různých odborností zpět do AVZO. Uvedl, že jeho p.s. je jediný 
v republice, který odesílá účetní závěrku na Městský soud v Praze. Uvedl, že nejsou dosud zrušeny některé 
dokumenty a směrnice a přesto nejsou veřejné. Dále uvedl, že mistrovství jsou konané pouze na oko. 
Předsedkyně RS mu dosud neposlala požadované kalibry a dosud není známo složení RS. Informoval, že jeho 
p.s. přišel o střelnici, neboť část pozemku jim nepatřil. Kritizoval nákup „elektronických terčů“ a pronájem 
zbrojařské dílny. Kritizoval, že částka poskytovaná jednotlivým krajským koordinátorům je velmi nízká. Obvinil 
některé p.s. že jsou také registrovány v ČSS a tím odvádí peníze p.s. AVZO mimo p.s. AVZO. Bude AVZO platit 
trenérům ČSS? Uvedl, že ačkoliv sám má oprávnění vkládat data na www stránky, tak tam nemůže vkládat 
některá data. Ukázal různé brožury povinné pro činnost trenéra a rozhodčího sportovního střelby. 
 
Zápis není úplný, vzhledem k rychlému čtení se nepařilo zapsat všechny věty v plném znění, některé ani 
částečně, proto přílohou zápisu je zpráva od p. Michny 
 
JUDr. Krabička upozornil p. Michnu, že všichni zájemci o přístup do neveřejných www stránek AVZO si mohou 
vyplnit formulář na stránkách AVZO a p. Kožený po ověření, že jmenovaný je člen některého našeho p.s., 



přístup udělí. Dále uvedl, že povinnost odesílat účetní závěrku na Městský soud v Praze je každoroční úkol 
jednotlivých p.s., jak vyplývá ze všech zápisů z jednání předsednictva i VV. Upozornil, co je to střet zájmů, že 
naši střelnici se mohou účastnit soutěží ČSS, že ČSS je jediný možný partner Olympijského výboru a naše p.s. 
mohou vychovávat budoucí reprezentanty. Požádal, aby dal kontakt na firmu, která je schopna vytisknout 
kalibry, aby kontakt na ně mohl být vyvěšen na www stránkách AVZO. Vyjádřil se k etickému kodexu, kdy uvedl, 
že pan Pour jako předseda p.s. měl 106 metodických pokynů a směrnic. Kdy všechny tyto směrnice byly zrušeny 
a v současné době je platných pouze cca 6. Pokud se týká toho, že přišel jeho p.s. o střelnici je problém jeho 
p.s., kdy udělali chybu v jeho p.s. Proč budovali na cizím pozemku. O umístění elektronických vyhodnocených 
setech proběhlo trestních řízení, O umístění těchto setů rozhoduje VV. Trenéři musí mít specializované vzdělání 
s akreditací MŠMT ČR. 
 
Sl. Krejčová před odchodem p. Koženého navrhla p. Michnovi, zda by dokumenty a směrnice, které jsou platné 
mohl předat na stránky www. Pan Michna materiály poskytl, souhlasí s vyvěšením na www stránky s uvedením, 
že se jedná o matriály vypracované p. Michnou. Dále p. Michnu upozornila, že je nutné číst zápisy 
z předsednictví a VV, kde je vše průběžně uváděno a vysvětlováno. 
 

9. Různé, diskuze 
 
Mgr. Pokorná uvedla, že má na www stránkách staré a už neplatné údaje. p. Kožený uvedl, že bude provedena 
aktualizace údajů na našich www stránkách. Zjištěno, že v seznamu p.s. byla opravena. Bude provedena oprava 
na mapě p.s. Zde jsou uvedeny pouze ty p.s., které požádaly o uvedení zveřejnění na mapě. 
 
Mgr. Pokorná navrhla, aby AVZO podpořilo p.s. nákupem střeliva či jiný materiál za nové vyšší ceny a poté je 
AVZO prodalo za staré ceny na střelecké p.s.  
 
13.00 hodin - Přestávka na oběd. 
 
13.40 hodin – Pokračování. 
 
p. Véber přečet návrh usnesení 16. zasedání VV. 
 
 

10. Přijetí usnesení 16. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
 

Pro:  7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

13:45 hodin - odešel p. Baroch  

 

Pokračováno v bodu 7. zprávy krajských koordinátorů 

p. Véber přednesl zprávu za Karlovarský kraj poslední Free contest bude 21. a 22. dubna 2023 v Chebu. 

 

Pokračováno v bodu 8. Různé, diskuse 

p. Véber přednesl zprávu za sekretariát AVZO. 

JUDr. Krabička seznámil přítomné s přípisem ČRDM o možnosti získat dar ve výši 1500Kč až na 1 pololetí - na 

děti ze sociálně slabých rodin a dále pro děti Ukrajinských uprchlíků. Ověří se, zda mohou požádat p.s. 

p. Remža zdůvodnil návrh na udělení Čestného uznání p.s. AVZO Neratovice a p.s. AVZO Stará Bělá (s podporou 

krajského koordinátora). Návrhy podal písemně p. Kropáček jako předseda RDM. 

 



 
11. Závěr 

JUDr. Krabička poděkoval vše za účast na dnešním zasedání VV a také všem poděkoval všem za celoroční 

obětavou činnost. Další zasedání VV proběhne dle plánu 3.6.2023, místo bude určen po projednání na 

předsednictvu. 

Ukončeno ve 14.00 hodin. 

 

Zapsala:  

Ivana Krejčová 

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 

                   Předseda z.s. 


